
 
 

Ağzımızın bir hareketiyle çıkan ses veya ses topluluğuna hece denir. 
✓ Türkçeden heceler en az bir, en fazla dört harften oluşur. (a- Türk) 
✓ Türkçede her hecede yalnızca bir ünlü harf bulunur. (al – bu)  
✓ Tek başına bir sessiz harf hece olamaz. (b- c- d ) 

Örnek: Spor kelimesini “s-por” şeklinde hecelerine ayıramayız.  
 

Aşağıda görselleri verilen varlıkları örnekteki gibi hecelerine ayırınız ve hece sayılarını 
yazınız. 
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 “  gibi iki sözcüğün birleşmesiyle oluşan kelimeler hecelere ayrılırken ikinci 
sözcüğün ilk ünlüsü birinci sözcüğün ünsüzünü yanına çeker. 
Örnek: as- la- nağ- zı   
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